
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 26. august 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1417
Vil ministeren i forlængelse af samråd den 15. august 2024 om opbevaring af sms-beske-
der, hvor det fremgik af ministerens udtalelser, at de foreløbige retningslinjer var blevet 
drøftet mellem daværende justitsminister og nogle få partier i Folketinget, redegøre for, 
hvorfor ministeren efter han blev justitsminister ikke har fundet det relevant at drøfte 
retningslinjerne med alle Folketingets partier?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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